



Kallelse till styrelsemöte S06

Tid och plats

Tid: Måndagen den 15 mars 2004 klockan 17.15..

Plats: iDét

Föredragningslista

	Ärende	Åtgärd	Bilaga
§1	OFMÖ		
§2	Tid och sätt		
§3	Adjungeringar		
§4	Föredragningslista		
§5	Förföregående mötes protokoll (S04)		
§6	Föregående mötes protokoll (S05)		
§7	LP1	Tillbakablick	
§8	LP2	Kalenderpysslande	
§9	Meddelanden	Information	
§10	Budgetgenomgång	Information	Bilaga 2
§11	Frågor	Information	
§12	Tid för styrelsemöten	Beslut	
§13	Beslutsuppföljning	Information / Beslut	
§13.1	Köksrutiner		Bilaga 3
§13.2	Tandemstafetten		
§13.3	Enkät		Bilaga 4
§13.4	Nödutgångsdörren		
§13.5	Avtal med Dimma		
§13.6	Lagerhanteringssystem		
§13.7	Resten av uppföljningen		Bilaga 1
§14	VTM	Diskussion	
§15	En liten förklaring	Information	
§16	Policy och rutiner	Information	Bilaga 5
§17	Information till funktionärer	Information	Bilaga 6
§18	Vänslande med datorer	Information	Bilaga 7
§19	Val av överphösar	Beslut	
§20	Övrigt	Diskussion / beslut	
§21	OFMA		



Kommentarer

§5, §6 Protokoll S04, S05: Vi ska godkänna gamla protokoll den här gången.

§7 LP1: Ordförande minns hur det var bättre förr.

§8 LP2: Tag med kalender. Vi kommer att skriva ned en massa datum och annan information.

§9 Meddelanden: Helt vanlig meddelandepunkt. Fyll gärna i papperet i förväg, så har du det gjort.

§10 Budgetgenomgång: Eftersom det är en ny läsperiod, så gör vi en lite större ekonomikontroll. Här får varje mästare ut sin budget och kan stämma av hur LP1 har gått jämfört med hela året. Vi kommer också att titta på hur budgetarna förhåller sig till varandra, och hur stor del av den totala budgeten de utgör.

§11 Frågor: Meddelandeinvers. Är det någon av oss som har några frågor att ställa till varandra? Tänk på det som en request for meddelande.

§12 Tid för styrelsemöten: Jörgen har flaggat för att måndageftermiddagar kommer att vara olägligt under LP2. Vi kanske ska flytta våra möten?

§13 Beslutsuppföljning: Känd procedur, nu med ny och fräsch numrering. Först tar vi hand om de stora punkterna var för sig, och sedan går vi igenom allting annat.

§14 VTM: Vi måste i god tid förbereda VTM. Den här punkten kommer att handla om allting som måste göras, och när det ska vara gjort.

§15 En liten förklaring: Ommöblering av iDét under tentaveckan.

§16 Policy och rutiner: Vi har tagit en del policybeslut, och infört rutiner för hur man gör saker. Det här är en uppsamling av dem, så att man kan gå till ett ställe och slå upp hur man gör.

§17 Information till funktionärer: En uppsamling av allting vi beslutade under LP1. Varje mästare måste se till att alla funktionärer inom mästeriet känner till vad som gäller... annars är styrelsen bara en samling vänner som sitter i ett rum och tycker saker. Bilagan är en hjälp för att informera våra jobbare om hur man gör saker.

§18 Vänslande med datorer: Ett dokument som berättar om hur man lämpligen hanterar datorer, och ger lite hjälp till att hitta runt. Dessutom pratar vi lite om hur vi egentligen vill använda dem.

§19 Val av överphösar: Vi ska egentligen bara välja en, men han är dryg nog för att vara i plural... och dessutom ska vi faktiskt också välja en "Ställföreträdande överphös" inom staben - men det har Martin redan tänkt ut, så vi ska mest bara stadfästa hans beslut.

Lund, dag som ovan

Jacob Gradén
Ordförande, D-sektionen